
 217.7. יךסיכום ישיבת מזכירות מתאר  

, עומר גל אנדי טוביאס, יוגב רוסיאנסקילילך הראל, ענת מוגילנר,  מושיקו כהן,  נוכחים:

 נעמי הלויו שחר הלוי  ,קצירי

 מוזמנים: נגה דניאלי

 צעירים  –  , עירא פלךסמדי כהןו. ביקורת,   – אלי הררי : שקיפיםמ

 : נושאים

 ביטוח בריאות:

עוסק הצוות המקצועי והניהולי של האגף ושל הקהילה בבחינת ביטוח  בחודשים האחרונים 

 הבריאות של הקיבוץ וחלופות אפשריות. התקיימו גם שתי ישיבות מזכירות בנושא. 

במסגרת התהליך נבדקה הצעה מתחרה של ביטוח קבוצתי לקיבוצים, אל מול הביטוח הקיים  

קר בין חברי הקיבוץ ונדונו המשמעויות השונות של  . בוצע סמשקי הקיבוצים/של הראל

 מדיניות הקיבוץ בנושא שהמרכזיות ביניהן:  

חיוב מנדטורי של כל חברי הקיבוץ ובחינת החשיפה של הקיבוץ כשחבר נקלע  •

לבעיה. אל מול זה התייחסות לכך שיש חברים שיש להם ביטוח מקביל ממקום  

 העבודה.

 האוכלוסייה השונות: חברים מבוגרים, ילדים וכד'. משמעויות הביטוח ועלותו לשכבות  •

 היקף הביטוח על רבדיו השונים. •

בחינת ההחזרים שהתקבלו אל מול העלות וחשיבה על מדיניות הניצול ושימוש   •

 הביטוח לעתיד. 

 תשלום ישיר של כל משפחה.חיוב אחיד במס קהילה אל מול  •

ביטוח מצוין ושאנחנו צריכים לשאוף אגף הבריאות מאמין שביטוח הבריאות הקיים הוא 

כקיבוץ שזה מה שיקבלו כל חברינו.  האגף פועל להנגיש את הביטוח ולעזור לחברים לנצל 

 אותו ככל האפשר.

המזכירות מאמצת את עמדת האגף והחליטה פה אחד להמליץ לקיבוץ על המשך הביטוח  

 הקיים על כל רבדיו ובאופן מלא לכל החברים.

במלאכה )דפנה, נגה ונאוה( על העלאת המודעות   ותהמזכירות מברכת את האגף והעוסק

והנגשת הביטוח לחברים. כמו כן, המזכירות מבקשת לקיים אחת לשנה דיון מעקב על ניצול 

 הביטוח והיקפי ההחזרים שמתקבלים אל מול עלות הביטוח.  

 הנושא יובא לשיחת קיבוץ. 

  

 רשם: מושיקו 

 


